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Referat fra styremøte 10/2021/2023  
 
Tidspunkt:  4.januar 2023 kl. 18.00-20.30 
 
Sted:    Idrettens Hus, Jåttåvågen  
 
Til stede:    Anne Løndalen, leder 

Tone Røksund, styremedlem og BU voksen 
Rut Evy Pettersen, nestleder (på Teams) 
 Martin Hetland, styremedlem 
Jannik Johansen, BU ungdom  
Lovise Bungum, Troppsgymnastikk 
Siv Rita Eikeskog, Turn kvinner 
Tor Einar Refsnes, Turn menn 
Eva K. B. Knudtzon Snincak, para 
Reidun Skretting, utdanning (på Teams) 
Anne-Kristin Sollid, ansatt  
 

Forfall:   Stein Erik Ansethmoen, styremedlem  
   Kjetil Dyngeland, varamedlem 

Frøydis Thorsen, varamedlem 
   Hanne Brede, BU barn  
   Hilde Dalen, RG 
 

Sak Saksinnhold Ansvar 

83/2021/2023 Protokoll 9/2021/2023 ble godkjent uten merknader.   

84/2021/2023 Oppfølging av saker 
*Samling 27.11: Gjennomført på Quality Hotel, Sola, med 10 
deltakere fra styre, utvalg og ansatt. Hovedfokus var budsjett, 
årsrapporter for utvalg og handlingsplaner for aktivitetene våre.  
*Arbeidsmøte 06.12: Gjennomført med Anne, Stein Erik, Rut Evy 
og Anne-Kristin med fokus på budsjett, styrets årsrapport og 
handlingsplaner.  
*Støtte til unge ledere, fase 2: RGTK støtter de to som ble pukket 
ut i fase 1, videre i fase 2. Dette gjenspeiles i budsjettutkast.  
*Nytt medlem i parautvalget: Ann Chatrine Høyland, fra Sola 
Turn.  
*RG-utvalget i kretsen, statusoppdatering: Det er kun Hilde Dalen 
igjen i utvalget. Vi må jobbe for å få inn flere medlemmer, aller 
helst en fra hver klubb som har aktivitet i grenen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jannik/Anne 

62/2021/2023 Kretsting 2023 
Innkallingen ble sendt ut i nyhetsbrev før jul. Det vil bli sendt ut 
påminnelse i kommende nyhetsbrev. Husk påmelding for alle, 
innen fristen, 5.februar. Krets betaler for de som stiller for et 
utvalg. Utvalgsleder minner sine medlemmer på dette. Deltar en 
for krets, kan en ikke representere egen klubb. Tone R. spør 
Synnøve om å føre protokoll.  

 
Alle 
 
 
 
 
Tone 

85/2021/2023 Status valgkomite 2023-2025 
Valgkomiteen i sin helhet stiller til gjenvalg. 

 

86/2021/2023 Regnskapsrapport pr. 30.11.2022 
Rapporten ble gjennomgått, avdelingsvis, i sin helhet i møtet.  

 

79/2021/2023 Budsjett 2023 og 2024  
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*Kretskontingent: Styret innstiller på lik sats for alle, kr. 10. 
Tidligere har den vært på kr. 10 for barn og ungdom, og på kr. 15 
for voksne.  
*Kretsandeler arrangement: Nye satser er lagt til grunn i utkast til 
budsjett for 2023 og 2024:  

Barnas Turnfestival 45,- 

Turntreff 1. - 4. og 5. - 7. klassetrinn 10,- 

Kretsturnstevne for voksne 25,- 

Gymcup 45,- 

Turntreff ungdom 0,- 
*Innspill fra utvalg etter 06.12.22 
Etter arbeidsmøte 01.12.22 ble 1.utkast til budsjett sendt til 
utvalgene for tilbakemelding. Det kom inn 4 innspill. Disse ble 
behandlet i møtet, og det ble laget et utkast 2 av budsjettet, der 
en gjorde noen få endringer. Turn menn kommer med nytt innspill 
til gruppen som jobber med budsjett, i løpet av denne uken.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tor Einar 

87/2021/2023 Årsrapporter 2022 
Det jobbes med disse, og de fleste utvalg har nå ferdigstilt sin 
rapport.  

Styret og 
utvalgsledere 

88/2021/2023 Handlingsplan RGTK 2023-2024 
Utkast ble gjennomgått i møtet. Vi venter enda på innspill fra ett 
utvalg.  

Styret og 
utvalgsledere 

89/2021/2023 Stipendtildeling 2023. 
Vedtak offentliggjøres etter tildeling. Anne kontakter de som vil få 
stipend.  

 
Anne 

90/2021/2023 Utvalgene orienterer 
BU voksen: Vi purrer opp invitasjon til kretsturnstevnet. Tone 
kontakter Nærbø TF.  
BU ungdom: Det vil bli gjort noen endringer i retningslinjene for 
Turntreff Ungdom (kretsandel og fast helg for gjennomføring).  
Jannik sender disse til Anne-Kristin, som publiserer de 
oppdaterte retningslinjene på hjemmesiden. Invitasjon til Turntreff 
for ungdom, samt Gym Cup kommer snart. Det blir første 
fellestrening for Kretstroppen for ungdom, siste helg i januar.   
BU barn: Invitasjonen til BTF kommer snart. Det vil bli gjort 
korrigeringer i retningslinjene for Turntreff 5. – 7. klassetrinn (fast 
helg for gjennomføring).  
Troppsgymnastikk: Alle klubbene i kretsen, som deltok på 
konkurranser i 2022, er kalt inn til møte neste helg. Det blir en 
evaluering av sesongen som har gått. Det blir to konkurranser 
våren 23, samt en samling.  
Turn menn: Vi har flere gode gymnaster som hevder seg godt i 
nasjonale konkurranser, blant annet vinner av Norgesfinalen. I 
tillegg har vi en av Norges mest talentfulle rekrutter. Odin og Tor 
Einar bytter roller i utvalget. Tor Einar tar over som leder. 
Turn kvinner: Jentene stilte med fullt lag under Norgesfinalen og 
fikk en 2.plass. Det blir trener- og dommerseminar 3.helg i januar 
(nasjonalt). KM mangekamp arrangeres i vår.  
Utdanning: Trener 1 gjennomføres til helgen, med god 
påmelding. Det blir sikringskurs i slutten av jan. 
Medtrener/gymlek blir satt opp. Planleggingen av 
kurshelgenstarter i februar. Det har vært møte med 

 
Tone R. 
 
Jannik/ 
Anne-Kristin 
 
 
Jannik  
 
 
Hanne 
 
 
Lovise 
 
 
 
 
 
 
Tor Einar 
Siv Rita 
 
 
Reidun 
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Ref.: 
Anne-Kristin Sollid,   
Organisasjonskonsulent  
 
 
 
 
 

breddeutvalget i NGTF angående kurshelgen, der de ønsker å 
være tilstede. Vi holder kontakten med dem.  
Para: Utvalget har hatt sitt første arbeidsmøte. De jobber med å 
kartlegge paraaktiviteten i kretsen, og i andre kretser. De vil 
gjerne høre andres erfaring. Det opprettes en egen kanal i Teams 
for utvalget.  

 
 
 
Eva 

91/2021/2023 Eventuelt 
*Anlegg: Rogaland Idrettskrets (RIK) har med bakgrunn i 
særkretsenes egne ønsker og behov utarbeidet en liste over 
behov for idrettsanlegg i Rogaland. 
For Gymnastikk og turn er det i utgangspunktet gjort en 
prioritering der Sandved Turn (i samarbeid med 
Folkehallene/Sandneshallen) er satt først på listen. Som nummer 
2 er Region Dalane prioritert, men her viser det seg at den 
regionen ikke per i dag vil/kan prioritere å bygge hall. I samarbeid 
med anleggsansvarlig i NGTF har vi kommet frem til at region 
Dalane foreløpig blir tatt ut av prioriteringslisten.  
*Kretsledermøte gjennomføres i Oslo siste helg i januar. Anne 
deltar fra RGTK.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anne 


